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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. április 16-án 18:30-
kor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Cseri Péter 
alpolgármester, Dr. Gebauer Béla Józsefné, Farkas Ferenc, Katus Norbert, Kecser 
István, Pálinkásné Petik Éva települési képviselők 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi 
irodavezető 
Meghívottként: Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos, Dr. Balog Erzsébet gyermekorvos, 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos, később érkezett: Naszvadi Gábor őrsparancsnok 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Horinka László polgármester: Szeretettel köszöntök minden megjelentet az áprilisi 
munkaterv szerinti ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes: 9 
tagból 7 jelen van; az ülést megnyitom. Aki eddig nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját 
kapcsolja ki vagy némítsa le.  
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Farkas Ferenc és Kecser István képviselőtársainkat. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Farkas Ferenc és 
Kecser István települési képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztotta. 
 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirend elfogadására 
teszek javaslatot, amit kiegészítenénk a két utólag kiküldött előterjesztéssel, illetve a 
csatornázás utáni útfelújításokkal kapcsolatos témával. Van-e valakinek más javaslata még a 
napirendhez? 
Katus Norbert OMSB elnök: Egyebekben a közterületek állapotával kapcsolatban lenne egy 
javaslatom, valamint beszámolnék az OMSB a civiltámogatásokkal kapcsolatos döntéséről.  
Horinka László polgármester: Elsőként azt tenném fel szavazásra, hogy az Építési tilalom 
miatti kártalanítás (Sülysáp 3666 és 3667 hrsz.) tárgyú napirendünket zárt ülésen tárgyaljuk-e 
az önkormányzat érdekeire tekintettel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az Építési 
tilalom miatti kártalanítás (Sülysáp 3666 és 3667 hrsz.) tárgyú 
napirend zárt ülésen való tárgyalásáról döntött. 
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Horinka László polgármester: Ezt a pontot tehát zárt ülésen tárgyaljuk majd, így a 
következőképpen nézne ki a nyilvános ülés napirendje: 
 
A nyilvános ülés napirendje: 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által átruházott 
hatáskörökben hozott döntésekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ A háziorvosi körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Házi gyermekorvosi körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók 
megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Fogorvosi körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Védőnői körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Beszámoló a 2013. évben nyújtott szociális ellátásokról 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

8./ 2013. évi költségvetés módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ 2013. évi zárszámadás elfogadása, zárszámadási rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ 2013. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ A tervezett szennyvíztisztító területének elidegenítése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ A tervezett szennyvíztisztító útcsatlakozásának kiépítéséhez szükséges 
területrészek elidegenítése (15ET) 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Pályázat benyújtása térfigyelő kamerarendszer létesítésére 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ Kiss Sándorné bérlőkijelölésének meghosszabbítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

17./ Józsa Józsefné önkormányzati bérlakás megvásárlása iránti kérelme 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

18./ Murányi Norbert földterület bérleti szerződés módosítási ügye 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

19./ Vrábel Csaba kérelme forgalomtechnikai tükör kihelyezésére és járdaépítésre 
(21ET) 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

20./ Közbeszerzési eljárást lezáró döntés az ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 kódszámú 
pályázat vonatkozásában 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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21./ KMOP-4.7.1-13-2013-0015 jelű pályázat konzorciumi megállapodásának 
jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

22./ Csatornázás utáni útfelújításokról való döntés 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

23./ Tájékoztató a polgármester 2014. évi szabadságának ütemtervéről 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

24./ Egyebek 
A zárt ülés napirendje: 
Z1./ Építési tilalom miatti kártalanítás (Sülysáp 3666 és 3667 hrsz.) 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Aki egyetért az elhangzottakkal, kérem, szavazzon. 

 
Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
1. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztés mindenki előtt ismert, ehhez annyit 
fűznék még hozzá, hogy a Nepomuki Szent János szobor állapotáról nem tettem említést, a 
héten meglesz, a külső burkolata le van vakolva, kap még egy téglaburkolatot. Bármilyen 
kérdés van, szívesen válaszolok. Amennyiben nincs kérdés az előterjesztett határozati 
javaslatot teszem fel szavazásra. Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

32/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által 
átruházott hatáskörökben hozott döntésekről 
 
Horinka László polgármester: Szintén mindenki előtt ismert az írásos anyag. Ehhez nincs 
bizottsági javaslat. Van-e kérdés? Aki egyetért a tájékoztató elfogadásával, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

33/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. 
év I. negyedévében átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
szóló, az SZMSZ 8. § (4) és 19. § (5) bekezdése szerint 
előterjesztett beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, ESZB elnöke 

 
3. NAPIRENDI PONT 
A háziorvosi körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: Felnőtt házi orvosi körzetről beszélünk, köszöntöm Fábián 
doktor urat. Ezt a témát az ESZB tárgyalta, elfogadásra javasolja, Akarsz-e kiegészítést fűzni 
hozzá? Én általánosságban mondom el, bár lehet, hogy nem a jelenlévőknek szól, de kapok 
időről időre olyan jelzést, hogy késve kezdődik a rendelés. Kérem, hogy amennyire tudjátok, 
tartsátok be.  
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Ezek a jelzések nyilván arról soha nem beszélnek, hogy 
esetleg egy betegtől érkezem a rendelőbe. Nyilván néha velem is előfordul, hogy kések, de 
ennek mindig van oka.  
Horinka László polgármester: Arra utaltam, ha mindennap „beteghez kell menni” a 
rendelés előtt, és így mindennap 11 körül kezdődik a rendelés. Ez már probléma, de nem a te 
körzetedben szokott ez előfordulni. 
Katus Norbert OMSB elnök: Azt tapasztaltam, hogy belül a váróban elég csúnyán néz ki a 
lábazat. 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Ezt már tavaly is jeleztem. 
Katus Norbert OMSB elnök: Ha ez a mi feladatunk, akkor kellene vele foglalkozni. 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Állítólag ez mindig is ilyen volt, alulról ázik, nem 
nagyon lehet orvosolni. 
Horinka László polgármester: Amikor Pesti doktor úr a lakást elfoglalta, a külső falat 
tégláig levertük, hogy száradjon, nem tudom, azóta az milyen állapotban van. Valószínűleg 
tényleg alulról nedvesedik. Megnézzük, mit lehet vele csinálni. Lehet, hogy le kellene 
burkolni.  
 
/18:50 Naszvadi Gábor rendőr százados, sülysápi őrsparancsnok megérkezik az ülésre./ 
 
Horinka László polgármester: Sorban szavaznánk a beszámolók elfogadásáról. I. sz. 
háziorvosi körzet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

34/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Tiba Marianna 
háziorvos beszámolóját az I. sz. háziorvosi körzet 2013. évi 
munkájáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 



5/33 

Felelős: polgármester 
 
Horinka László polgármester: II. sz. háziorvosi körzet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

35/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Fábián Gábor 
Péter háziorvos beszámolóját az II. sz. háziorvosi körzet 2013. 
évi munkájáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Horinka László polgármester: III. sz. háziorvosi körzet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

36/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Pesti László 
háziorvos beszámolóját az III. sz. háziorvosi körzet 2013. évi 
munkájáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Köszöntöm őrsparancsnok urat. Két napirend között 
megadnám neki a szót, tájékoztasson bennünket a település közbiztonsági helyzetéről! A 
többi meghívottunk szíves türelmét kérem emiatt. 
Naszvadi Gábor r. százados: Ami friss, hogy a Sülysáp határában lévő GLS raktárt feltörték: 
szó szerint betörték a falát. Második esemény ez a raktárnál, amióta ott van. Nem tudom, 
miért nincs éjszaka őriztetve. A kár elég jelentős, hiába van videokamera, csak két maszkos 
embert lehet látni a felvételen. Egyébként viszonylagos nyugalom van.  
Úgy tudom, Sülysáp is pályázna a kamerarendszerre. Ehhez kell majd egy bűnügyi statisztika, 
amint tudom, küldöm. 
Pálinkásné Petik Éva: Ki lesz az új iskolarendőr? 
Naszvadi Gábor r. százados: Erre nem tudok válaszolni, nem tudok senkit helyette oda 
tenni. Sülysáp az egyetlen hely, ahol tudtam egy 8 órás kolléganőt erre beállítani. Én fogom 
helyettesíteni, de nem tudok akkora aktivitást garantálni, mint amit eddig megszoktak. 
Járőröket erre nem lehet beállítani. Központilag van ilyen előadó, ha van lehetőség, akkor 
őket próbálom majd valahogy megszerezni. 
Pálinkásné Petik Éva: Azokat a közlekedési táblákat, amelyeknek nem szerzünk érvényt, 
minek hagyjuk ott? Megállni tilos táblákra gondolok, például az állomásnál a butiksoron vagy 
a piac mellett. 
Naszvadi Gábor r. százados: A piac mellett szoktunk ellenőrizni, de a 31-es mellett a 
padkán meg lehet állni. Az előző kapitánynak volt egy olyan kezdeményezése, hogy 
szüntessük meg az ottani parkolást, de nem javasoltam. Az állomásnál megnézzük, 
megígérem, hogy jobban odafigyelünk rá.  
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Nem lehet rendesen kilátni az állomástól kikanyarodva. 
Horinka László polgármester: Ha nem veszi igénybe az úttestet, akkor szabályosan áll meg.  
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Naszvadi Gábor r. százados: A kifordulásnál tényleg vannak problémák. Kiegészítő tábla 
kell ahhoz, hogy a padkán se lehessen megállni. Ezt a közúttal kell lebeszélni.  
Horinka László polgármester: A 31-esnél ilyen gond kevésbé van, mint a vasútállomásnál. 
Van-e még kérdés? Gábornak köszönjük, szívesen látunk továbbra is, ha van időd maradni.  
 
/19:00 Naszvadi Gábor őrsparancsnok távozik az ülésről./ 
 
4. NAPIRENDI PONT 
Házi gyermekorvosi körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: ESZB tárgyalta elfogadásra javasolja. Balog doktornő, 
szeretnél-e kiegészítést fűzni a beszámolóhoz? 
Dr. Balog Erzsébet gyermekorvos: Köszönöm nem. 
Katus Norbert OMSB elnök: Szeretném megkérdezni, hogy a rendelő állapotával 
kapcsolatban van-e teendőnk? Laczkó doktornő beszámolójában olvastam problémákat. Ebből 
mi az igazság, azonnali beavatkozást igényelnek? 
Dr. Balog Erzsébet gyermekorvos: A kocsitárolóban nincs fűtés, ott várakozni nem lehet, 
nem is szoktak. A szigetelés elég rossz, az ablakok huzatosak. Valóban ezek a problémák 
léteznek.  
Katus Norbert OMSB elnök: Ide is egy felkiáltójelet tennék magunknak. 
Horinka László polgármester: Laczkó doktornő október végéig van itt, sikerült egy mások 
praxishoz hozzájutnia. Feltételezem, hogy megpróbálja értékesíteni az ittenit, ami, ha nem 
sikerül eladni, visszaszáll az önkormányzatra. A beszámolójára visszatérve meg kell 
állapítanom, hogy azon kívül, hogy a rendelőt kritizálta semmit nem írt le, ez nem nevezhető 
beszámolónak, bár értem, hogy már csak fél évig lesz itt. A magam részéről az ő beszámolóját 
nem is fogadnám el. Ha nem fogadjuk el, akkor ezt ismét elő kell venni és egy új beszámolót 
kell kérni tőle. Aki elfogadja Dr. Laczkó Katalin beszámolóját a gyermekorvosi körzete 2013. 
évi munkájáról, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 egyetértő szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 

37/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Laczkó Katalin 
házi gyermekorvos beszámolóját az I. sz. házi gyermekorvosi 
körzet 2013. évi munkájáról nem fogadja el. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Következik Balog doktornő beszámolója. Aki egyetért a II. 
számú házi gyermekorvosi körzet 2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásával, 
kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

38/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Balog Erzsébet 
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házi gyermekorvos beszámolóját az II. sz. házi gyermekorvosi 
körzet 2013. évi munkájáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Köszönjük az egész éves munkát és a beszámoló elkészítését. 
 
5. NAPIRENDI PONT 
Fogorvosi körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: Glonek doktornőt köszöntöm. A beszámolókat az ESZB 
tárgyalta és elfogadásra javasolja. Kiegészítés, kérdés van-e? Magamnak annyit írtam fel, 
hogy Sápról elég sok panaszt kapok a fogászati ellátással kapcsolatban: sűrűn előfordul, hogy 
a doktornő nincs ott rendelési időben, illetve még arról szoktak érdeklődni, hogy hogyan 
tartozhatnának a másik rendelőbe. Nem elégedettek a praxis működésével. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Akkor volt csak probléma, amikor én nyáron szabadságon 
voltam, mivel nem tudtam beszélni a kollégákkal az I. számú rendelőben, ezért az ügyeletet a 
Szentkirályi utcában kiírtuk. Egy anyuka elment az I. sz. rendelőbe egy fájós fogú gyerekkel, 
nem látták el, pedig elsősegélynyújtást mindenhol adni kell. Ebben az ügyben nem éreztem 
magam hibásnak. Én minden akut esetet ellátok ingyen. Nem tudtam nekik szólni, ők sem 
mindig vannak, és sajnos nem tudtam máskorra tenni a szabadságomat. Azt tapasztalom, hogy 
amit én a Kerekes doktorral megbeszélek, a másik három fogorvos nem tudja. Gyakorlatilag 
egyszerre négy fogorvossal nem tudok beszélni, ez okozta a gondot. Hivatalosan az én 
helyetteseim ők, az övék nem tudom ki, viszont a Kerekes doktor mindig ellátta a betegeimet, 
de most, hogy más a felelős érte, ez már nem működik. Már olyat is hallottam, hogy őket ne 
írjam ki, mert annyi betegük van, hogy már nem fér bele. Gyakorlatilag egy-egy napról van 
szó, a hosszabb helyettesítést mindig megbeszéljük. 
Horinka László polgármester: Megpróbáltam összehasonlítani a két körzet adatait, de ezt 
nem tudtam, mert Kerekes doktor beszámolójában nem voltak adatok. Nem egyetlen esetből 
szűrtem le, hogy elégedetlenek a betegek, hanem több ilyen jelzés is volt, hogy másik 
körzetbe akarnak tartozni. A másik körzetben háromezres esetszámot várnánk, hiszen 
nagyobb körzet. Olyan számítást azonban végeztem, hogy a munkanapok számát figyelembe 
véve 7-8 beteget jelent minden rendelési napon. Ennyi eltartja a praxist? 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Ennyire ad támogatást az OEP. Bárki bármilyen körzethez 
tartozhat, mindenképpen megkapjuk a finanszírozást. Itt utcahatárok nincsenek, csak az van 
meghatározva, hogy mi melyik utcákban lakókat vagyunk kötelesek ellátni, ezen felül mást is 
vállalhatunk. 
Horinka László polgármester: Ha nem az ön körzetébe tartozik, akkor kérhet pénzt érte? 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Csak akkor, ha ki van írva a magánpraxis. Nálunk nincs kiírva, 
csak OEP finanszírozással látunk el beteget, nincs is kiírva árlista, én máshol folytatok 
magánpraxist. Hozzám is szoktak jönni a másik körzetből, azt is ellátom, megkapom utána az 
OEP finanszírozást. Én vállalom is őket.  
Horinka László polgármester: Egy ilyen méretű körzetben ez teljesen normális létszám, de 
hoz annyi pénzt, hogy eltartsa a praxist? 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Nullára lehet kijönni belőle, ebből profit nem származik. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Engem is sokan megkerestek a városból, sok olyan panasz 
érkezett, hogy megnézték az ügyfélkapun, hogy olyan kezelések is be voltak írva, amin nem is 
vettek részt.  
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Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Olyat nem írunk be, aki nem jelent meg a rendelőben.  
Horinka László polgármester: Hozzám is eljutott, amit mondtál: egyszer voltak a 
rendelőben, majd öt alkalommal voltak beírva. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Nekünk időre kell dolgozni, ezért előfordul, hogy valakit 
kétszer írunk be, mert meg van adva, hogy milyen kezelés mennyi időt vehet igénybe, ezért 
elosztjuk a kezeléseket, mert egyébként nem működik a rendszer. 
Kecser István PTÜB elnök: Ez azt jelenti, hogy több időt vesz igénybe a kezelés, mint 
amennyi adva van rá, ezért több részre van osztva egy eset? 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Ezt nem csak én csinálom így, hanem minden fogorvos. Volt 
egy ellenőrzés, amikor még a belépés előtt már szabadkoztak, hogy amit előírnak, azt nem 
lehet betartani. Egyébként pedig a betegnek mindegy, hogy hányszor van beírva, ha nem kerül 
pénzbe. Hétfőn három beteget tudtam beírni, és ma is, mert olyan volt a kezelés, hogy több 
nem fér be. Az iskolafogászat esetében egy-egy gyereknek több fogat is betömünk, de nem 
lehet egy napra beírni, mert akkor ki fognak jönni, ellenőrizni, mert azt nem lehet, hogy egy 
napon 8 fogat tömtünk be. Három éve zajlik így, mert megbeszéltük, hogy nem megy el 
gyerek ellátatlanul. Leadjuk a szűrést, ami 10 perc, már nem fér bele a tömés is.  
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Nem hiszem, hogy egy 28 fős osztály belefér egy rendelésbe. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Meg van adva, hogy egy kezelés hány perc, annak alapján 
kapjuk a támogatást. 
Horinka László polgármester: Vannak panaszok, ezt tudjuk. Azt értjük, hogy önhöz lehet 
menni és nem kér érte pénzt. Feltételezhetően azért kért a másik praxisban dolgozó fogorvos, 
mert van magánrendelése. Itt nincs kártyaleadás. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Én másik településen lakót is beírhatok, mert megkapom utána 
a támogatást. 
Tóth Krisztina jegyző: Ennek alapján bárhová elmehetne bárki, ingyen kellene ellátni, de ez 
biztosan nem így van. A területi ellátási kötelezettség azt jelenti, hogy az ott élőket köteles 
ellátni az orvos, de mást ettől még nem kell ellátnia OEP támogatásra. 
Horinka László polgármester: Ugyanúgy van szerződésünk, de ha a terület-ellátási 
kötelezettségbe nem tartozó beteg keresi fel, mondhatja, hogy a magánrendelésén pénzért látja 
el. Ezért nem tudom számon kérni.  
Tóth Krisztina jegyző: A háziorvosoknál ez azért más, mivel ott nincs magánrendelésre 
lehetőség, de egyébként hasonló a rendszer. Ha elmegyek bármelyik körzettel rendelkező 
fogorvoshoz, akár be is írhatna OEP támogatásra, csak nem szívesen teszi, ha van 
magánrendelése. Pontosabban sehogy sem teszi, hanem inkább súlyos pénzeket kér, feketén. 
Cseri Péter alpolgármester: A körzetellátási kötelezettségét ellátja, a többi a magánügye. 
Kerekes doktor is dönthetne úgy, hogy ingyen látja el a beteget.  
Kecser István PTÜB elnök: A terület-ellátási kötelezettség fogalma nem teljesen 
egyértelmű, ha a betegek száma meghaladja a kötelezettséget, akkor el kell gondolkodni azon, 
hogy módosítjuk a határokat. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Ez nem jó ötlet. Alapfinanszírozást kapunk a körzet alapján, ha 
ezt nem kapjuk meg, akkor nincs meg a rezsi sem. A panaszokat azért nem értem, mert most a 
gyömrői rendelésemre jött utánam a Szív utcából egy beteg. Miért jönnének el utánam, ha 
nem dolgoznék jól? 
Pálinkásné Petik Éva: A praxishoz tartozó betegek után van egy alapfinanszírozás? 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Igen, plusz az ellátások után kapunk finanszírozást. 
Pálinkásné Petik Éva: A két praxis mérete között nem láttam nagy különbséget.  
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Az önkormányzatnak van ez a szám meg. Csökkent az idén a 
létszám.  
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Horinka László polgármester: Az iskolafogászatban lehet különbség. A Szent István téren 
lakó beteg is önhöz tartozik, de nem hiszem, hogy a Móra iskolába járó gyerek önhöz megy 
iskolafogászatra. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Ezeket a számokat majd megnézzük. 
Kecser István PTÜB elnök: Nincs magyarázat arra, hogy miért kevesebb a létszám? 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Sokkal több az idősebb beteg. A korosztálybeli különbségek is 
adhatják az eltérést.  
Kecser István PTÜB elnök: Ezeket a problémákat nem lehet megoldani ezen a szinten. Ezek 
régi problémák, ha lehet enyhíteni, akkor tegyük meg! Sok oka lehet annak, hogy ki melyik 
orvost választja.  
Horinka László polgármester: Egyik irányból működik, hogy mehet oda bárki és ingyen 
ellátja, a másik oldalról ezt nem lehet kikényszeríteni. A tavaly nyári dolgot megbeszéltük, de 
ide is mondom, hogy a rendelési idő az rendelési idő, azt be kell tartani. Találkoztam 
olyannal, hogy pénteken reggel ragasztották ki, hogy szabadságon van a doktornő. Vannak 
rendkívüli esetek, de fontos, hogy legyenek időben tájékoztatva a betegek. 
Dr. Glonek Ibolya fogorvos: Ha hosszabb időre megyek el, akkor lehet időben értesíteni a 
betegeket, de Lőrincen lakom, és van, hogy csak telefonon tudok kiszólni, hogy valamilyen 
halaszthatatlan dolgom akadt.  
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy szavazzunk a beszámolókról. Aki elfogadja 
az I. sz. körzet beszámolóját, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

39/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Kerekes Sándor 
fogorvos beszámolóját az I. sz. fogorvosi körzet 2013. évi 
munkájáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: II. sz. körzet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

40/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében Dr. Glonek Ibolya 
fogorvos beszámolóját az II. sz. fogorvosi körzet 2013. évi 
munkájáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
6. NAPIRENDI PONT 
Védőnői körzetek 2013. évi munkájáról szóló beszámolók 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: Egyetlen működő védőnőnk sajnos nem tudott eljönni. A 
beszámolókat az ESZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. A védőnői helyzetet említettem, a két 
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ülés között történ eseményeknél. Örömmel tájékoztatlak benneteket, hogy június 1-től 
mindkét körzet be lesz töltve. Nagy Éva gyömrői iskolavédőnő és a sülysápi Zima Judit, 
szintén Gyömrőről, jön hozzánk védőnőnek. Van-e észrevétel, vagy kérdés a beszámolókkal 
kapcsolatban? Aki elfogadja a védőnői szolgálat 2013. évi munkájáról szóló beszámolót, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

41/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) 4. pontjában foglalt feladatkörében a Védőnői 
Szolgálat 2013. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Mindenkit nagyon szívesen látunk itt a továbbiakban is, de 
ha van más dolgotok, köszönjük szépen, hogy eljöttetek. 
 
/19:45 A háziorvosok távoznak az ülésről./ 
 
7. NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a 2013. évben nyújtott szociális ellátásokról 
 
Horinka László polgármester: ESZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. 
Pálinkásné Petik Éva: A foglalkoztatás helyettesítő támogatás milyen keretből fizetendő? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Központi. 
Tóth Krisztina jegyző: Semmi más nincs a mi pénztárunkból csak a rendkívüli segélyek.  
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Van olyan támogatás, aminek van önrésze. 
Pálinkásné Petik Éva: Az milyen mértékű? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: 10 %. Kifizetjük, majd a következő hónapban 
leigényeljük a Kincstártól. 
Katus Norbert OMSB elnök: A beszámoló végén van egy mondat, hogy „a rossz 
egzisztenciális körülmények között élő emberek élőhelye behatárolható”. Ha ez ilyen jól 
behatárolható, akkor hosszabb távon felveti a kérdést, hogy helyben tudunk-e valamit tenni a 
leszakadás csökkentése érdekében. Szerintem ez fontos lesz a jövőben. 
Kecser István PTÜB elnök: Van egy réteg, amely folyamatosan rászorul, de egy, korábban 
még elfogadható életvitelt élő réteg is rászoruló lett. Létezik-e egyáltalán olyan mód, amivel 
segíthetünk rajtuk? 
Horinka László polgármester: Olyan munkahely létesítésében gondolkodhatunk, amivel 
valamilyen termelő munkát tudnának végezni. Nem kell, hogy nyereséget termeljen, elég, ha 
nullára kijövünk. Százas nagyságrendű létszámról beszélünk. 
Kecser István PTÜB elnök: A szociális szövetkezeti forma tűnik olyan lehetőségnek, amivel 
nullszaldósra ki lehetne jönni. Érdemes lenne egy kérdőívet megfogalmazni, hogy egyáltalán 
mit lehet velük kezdeni. 
Tóth Krisztina jegyző: Szerintem mindenki össze tudja szedni, ha utánagondol: a dűlők, 
Szőlős széle, Sápon a Dankó utca környéke a kritikus terület, de persze elszórtan Sülysáp 
minden részén élnek rászorulók. Van egy réteg, akiknek lehetne munkát adni, de van egy 
egyre szélesebb idős réteg, hihetetlenül alacsony összegű nyugdíjjal vagy egyéb ellátással, 
amiből alig lehet megélni még váratlan események nélkül is. Alapvető probléma a családok 
szétesése, aminek két következménye is van: egyrészt az idősek kevés pénzből elhagyatva, 
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gondoskodás nélkül élnek, a fiatalok viszont nem tudnak munkát vállalni, mert nincsenek 
nagyszülők, akik ellátnák az unokákat. Nem is beszélve az egykeresős családok 
nehézségeiről. Nagy gondot jelent az alapvető – általános iskolai szintű – ismeretek hiánya is. 
Ezek a főbb vonalak.  
Horinka László polgármester: Judit kezei között volt 30 közfoglalkoztatott. Amikor én 
először találkoztam velük, egy részük ittasan, késve érkezett az oktatásra. Nincsenek 
hozzászokva, hogy időre kell menni valahová. Lehet, hogy összefügg a kilátástalansággal, 
azzal hogy nincs munkahely. A dohányzás, illetve az arra költött pénz is nagy probléma. Judit 
a végére már elég jó kapcsolatba került velük. Voltak harmincan, de több száz ilyen ember 
van. Ha kikerülnek a rendszerből, akkor visszaesnek. Egy évben eljön 2-3 hónapot dolgozni, 
mi van a többi hónappal? Ha tudnánk nekik szakképzettséget nem igénylő munkát biztosítani, 
jobb lenne a helyzet. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Ez a réteg emberileg is sérült. Éjszakákat nem aludtam, mert 
azon gondolkodtam, hogyan tudnék velük emberi kapcsolatot kialakítani. Meg lehet őket 
tanítani sok mindenre, de rettentően el vannak taposva. Nincs villanyuk, nincs élelmük. Az 
első kérésem az volt, hogy mondjanak magukról egy-egy jó tulajdonságot. Nem tudtak. 
Nagyon megalázottak ezek az emberek. Csak úgy lehetne őket kihúzni ebből az állapotukból, 
ha valamilyen hasznos feladatot kapnának.  
Horinka László polgármester: Az első nap hiába mondtad volna, hogy kapáljon, nem 
csinálta volna. Át kell menniük egy folyamaton ahhoz, hogy valamit akarjon csinálni. Igaza 
van jegyző asszonynak abban, hogy a családi háttér is hiányzik. Sok szülő egyedül neveli a 
gyermekét.  
Kecser István PTÜB elnök: Olyan vállalkozás nem létezik, amely ennyi embert el tudna 
tartani, akár nullszaldósan is. Ha csak a bért százfős nagyságrendben kiszámoljátok, az 
többszáz millió forint lenne. Egyszerűen nem létezik olyan termelő tevékenység, ami kitermel 
ennyi bevételt. Konkrét ötletem nincs, de ha akár a tizedrészét meg tudnánk menteni, már az 
is jó lenne. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Ezt a 30 főt be lehetne állítani munkába, de a többit először fel 
kell hozni arra a szintre, hogy dolgozni akarjon. 
Pálinkásné Petik Éva: Április végén ebből a rendszerből hány ember kerül ki? 
Tóth Krisztina jegyző: Nem látjuk még, mert mindig az utolsó utáni pillanatban kapunk 
információt a továbbiakról. 
Horinka László polgármester: Májustól talán indul valami megint, de nem tudjuk a 
részleteket. 
Katus Norbert OMSB elnök: Lehet, hogy eleinte nehezen mozdul meg, de ha kikerül ebből 
a közegből, akkor már van esélye. Mekkora erőforrás kellene egy alapos felméréshez, hogy 
hány embert érint a településen, és mely területeken? 
Kecser István PTÜB elnök: Ez nem kis munka, sok szempontot kell értékelni: kor, egészségi 
állapot, iskolai végzettség stb. 
Tóth Krisztina jegyző: A szociális ügyintézőknek van nyilvántartásuk a rászorulókról, ami 
jó alap lehet. Nyilván van, aki soha nem jön be, de elenyészőnek gondolom.  
Horinka László polgármester: Nem pontosan ehhez a témához, de a napirendi ponthoz 
kapcsolódik, hogy az idén is kiírta a kormány a pályázatot a nyári gyermekétkeztetésre. Erről 
a közmeghallgatás napján döntünk majd, addig zajlik az igényfelmérés. Annyi kikötést tettem, 
hogy nem lehet elvinni az ebédet, hanem helyben kell fogyasztani, mert volt olyan, hogy a 
gyerek hazavitte az ételt, de végül ő nem kapott belőle.  
Visszatérve az eredeti témához, aki elfogadja a 2013. évben nyújtott szociális ellátásokról 
szóló beszámolót, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

42/2014. (IV.16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Polgármesteri Hivatalnak a 2013. évben nyújtott szociális 
ellátásokról szóló beszámolóját elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
8. NAPIRENDI PONT 
2013. évi költségvetés módosítása 
 
Horinka László polgármester: PTÜB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Nem voltam itt a 
bizottság ülésén, volt-e valami kérdés a módosításhoz? 
Kecser István PTÜB elnök: Érdemleges nem volt. 
Tóth Krisztina jegyző: Már az ülés előtt kaptunk hozzá kérdést, amit megválaszoltunk. 
Horinka László polgármester: Ez egy rendeletmódosítás. Aki egyetért a 2013. évi 
költségvetési rendelet módosításával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2014. (…) önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 15.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
/A rendelet teljes szövetég az 1. számú melléklet tartalmazza./ 
 
9. NAPIRENDI PONT 
2013. évi zárszámadás elfogadása, zárszámadási rendelet 
megalkotása 
 
Horinka László polgármester: PTÜB tárgyalta, kiegészítést kért hozzá, amely ki lett küldve. 
Mindannyian kaptatok Mányi Zolitól egy levelet, a kiegészítést látva még mindig nem 
támogatja a zárszámadás elfogadását. 
Kecser István PTÜB elnök: Zoli kapta a felkérést, hogy fogalmazza meg, milyen 
kiegészítéseket kérünk. 
Horinka László polgármester: Kaptunk egy szöveges magyarázatot, beszéltem Zolival, 
próbálta nekem megmagyarázni, mit hiányol. Ebből a szöveges anyagból nekünk kell 
összeszedegetni, hogy mihez mi tartozik, de nem azt kapta, amit várt.  
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Arról szó volt, hogy elsődlegesen szöveges 
magyarázatot kér, és ahol esetleg olyan mértékű az eltérés, ahol magyarázatra szorul, ott kéri 
a számokat is. Arról nem volt szó, hogy minden sort elemezni kell számszakilag. 
Tóth Krisztina jegyző: Én feltétlenül ki szeretném emelni, hogy a zárszámadással 
pénzügyileg biztosan nincs probléma. Ténylegesen azon megy a vita, hogy milyen formában 
kerüljön bemutatásra, illetve lehetnek benne elírások, Excel-hibák, de ezek nem érintik a 
valós vagyont. Negyedévente elhangzik, hogy a bizottság rögzíteni fogja, hogy milyen 
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formában, táblázatokkal kéri a beszámolót, de máig sem kaptunk erre egyértelmű 
iránymutatást. Én behoztam a 2009-es zárszámadás elfogadott anyagát, ami tartalmilag meg 
sem közelíti a mostani elvárásokat, Excel összefüggésekről pedig már ne is beszéljünk.  
A bizottság szinte kizárólag ez alapján értékeli a munkánkat, pedig ez egy elég kis szelete 
annak a munkának, amit a pénzügynek éves szinten produkálnia kell. Be tudnánk mutatni azt 
levelezést is, ami az önkormányzatok pénzügyesei között jelenleg zajlik: olyannyira új 
rendszert vezettek be, hogy zárni sem és az új évet könyvelni sem képesek sokan a mai napig 
sem. Persze ez nem mentség, és nem kibúvót keresek, mert végül meg kell csinálni, csak 
szeretnék rámutatni, hogy ha hiba, hiányosság van, az nem lustaságból vagy 
nemtörődömségből adódik, hanem a körülményekből, amelyek között dolgozunk. A testületet 
pedig arra kérem, hogy ennek tükrében vizsgálja a beszámolót.  
Horinka László polgármester: Ebbe a levelezésbe én is bele kerültem. Naponta olvasom, 
hogy újabb önkormányzat pénzügyese csatlakozott a tiltakozókhoz a teljesíthetetlen 
feladatmennyiség és határidők miatt. Tény, hogy van zűrzavar, nem lehet követni a 
változásokat, ahol nincs informatikai támogatottság, azok vért izzadnak.  
Tóth Krisztina jegyző: Szinte minden változás így megy, hogy folyamatos még közben is a 
szabályváltozás. Amióta én itt vagyok, minden év elején volt valamilyen alapvető változtatás 
a pénzügyi rendszeren, de tájékoztatóra egyszer sem hívtak bennünket. Egy alkalommal 
tudtam elmenni egy ilyenre, az is fizetős volt, tehát nem állami szervezésű. A Kincstárnál is 
hihetetlen állapotok vannak, ők sem bírnak segíteni, mert ott is annyi a munka.  
Kecser István PTÜB elnök: A most küldött magyarázatból is kiderül, hogy bevételek és a 
kiadások is alulteljesültek. A laikusok nem értik, hogy miért alakulnak így a 
pénzmaradványok. Senkit nem érdekelnek a részletek, de ha sima összeadással kivonással 
nem tudja a számokat értelmezni, az gondot okoz. Nem érdekel senkit, hogy hogyan csúszott 
át a másik évbe valamelyik összeg. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: A költségvetés pénzforgalmi szemléletű, nem érinti a 
múltat, csak tárgyévet kezel. Azzal kell elszámolni, ami ténylegesen teljesült bevétel és a 
tényleges kiadás. Az előirányzatnak semmi köze a ténylegeshez. 2013-ban többet költöttünk, 
mint ami befolyt, az előző évi bankszámlánk biztosította, az előző években tartalékolt 
pénzünkből éltünk fel valamennyit. Már a bankszámla egyenlegén is látszik, hogy csökkenés 
volt. Intézményenként lehetne megmagyarázni, hogy mi miért volt több vagy kevesebb. A 
vállalkozói világhoz úgy lehet hasonlítani, hogy az eredménykimutatás nálunk a 
pénzmaradvány, amit az átfutó bevételek és kiadások korrigálnak.  
Tóth Krisztina jegyző: Zoli azt kéri számon, hogy ha valami kevésbé vagy pluszban teljesült 
az elmúlt évben, az hogy lett betervezve a 2014-es költségvetésbe, de ez nem így működik. Új 
év az államháztartásban új költségvetés, ami abba bekerül, megvalósulhat, ami nem, az nem, 
akkor sem, ha az elmúlt évben volt rá pénz, de nem valósult meg. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Amit vállalkozásban pénzforgalom nélkül is el lehet 
könyvelni, itt nem lehet, mert pénzforgalom nélküli tételek is kerülnek be a rendszerbe, az egy 
vagyonváltozás. 
Horinka László polgármester: 72 millió támogatásértékű bevétel van az összesítő tábla H29 
cellájában. Az eltérés miből adódik? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Az Államkincstár kérésére át kellett tennünk egy tételt, 
így nem oda került, ahova terveztük. 
Horinka László polgármester: Zoli 50 milliónyi beérkezett támogatást hiányol. Én is a 
támogatás értékű bevételek között kerestem a különbséget. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Ez az előirányzat eredetileg magasabb összeggel volt 
tervezve, és a kincstári táblák miatt le lett lejjebbi sorba hozva a 37 millió és a 62 millió. A 
kincstár nem fogadta el, amikor felvittük az eredeti előirányzatot, ami a beszámolónkban van 
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az a KGR-es adat. De már megnéztem a főkönyvet, véletlenül az eredeti helyén is benn 
maradt az adat. 
Tóth Krisztina jegyző: Máris nem látszik akkora hiány a bevételek teljesülésében. 
Horinka László polgármester: Két helyen szerepelt a bevételi oldalon az a két tétel, amiről 
beszéltünk, a 37 millió és a vis maior. Ezek most a helyükre kerültek, így 97 %-os lett a 
teljesülés. Egyetértetek-e azzal, hogy a kiegészítő információkkal és ezzel a módosítással 
elfogadjuk a zárszámadást? 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 
önkormányzati rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2014. (...) önkormányzati rendelete  

az Önkormányzat 2013. évi zárszámadásáról 
 
/A rendelet teljes szövegét a 2. számú melléklet tartalmazza./ 
 
10. NAPIRENDI PONT 
2013. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása, elfogadása 
 
Horinka László polgármester: Ez a jelentés is meg lett küldve, van-e kérdés? Amennyiben 
nincs, szavazzunk. Aki egyetért a 2013. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadásával, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

43/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ az önkormányzat 2013. évi működéséről készült belső 

ellenőrzési jelentést elfogadja; 
2./ utasítja a polgármestert, a jegyzőt és az érintett 

intézményvezetőket az ellenőrzés során megállapított hibák 
és hiányosságok kiküszöbölésére, a jelentésben foglalt 
szükséges intézkedések megtételére.   

Határidő: 2014. május 31. 
Felelős: polgármester, jegyző, intézményvezetők 

 
11. NAPIRENDI PONT 
Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
 
Horinka László polgármester: Két módosítást kell végrehajtani. A szolgáltatás köre 
megváltozik, valamit megváltozik a nevük is, hiszen nonprofit cégként fognak működni. Aki 
támogatja az elhangzott módosításokat, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

44/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
ÖKOVÍZ Kft. és az Önkormányzat között 2013. december 19-én 
kelt hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés alábbi két 
módosítását jóváhagyja: 
1. módosítás: 2014. január 1-jei hatállyal az elkülönítetten 

gyűjtött hulladék szállítására vonatkozó feltételek rögzítése; 
2. módosítás: 2014. január 31-ei hatállyal az ÖKÖVÍZ Kft. 

társasági forma változásból eredő névváltozása ÖKOVÍZ 
Nonprofit Kft.-re.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
12. NAPIRENDI PONT 
A tervezett szennyvíztisztító területének elidegenítése 
 
Horinka László polgármester: Terveztük a költségvetésben ennek az összegét, ismeritek a 
hátterét. 
Tóth Krisztina jegyző: Elég nehéz megállapítani, hogy melyik terület áfás és melyik nem. 
Horinka László polgármester: Igazságügyi értékszakértő végezte az ingatlan értékbecslést, 
a könyvszerinti értékünknél magasabb árat kapunk érte. Aki támogatja terület értékesítését, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

45/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-ával biztosított jogkörében, valamint 3/2012. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet alapján  
1./ a Sülysáp 0406/24 hrsz. alatti, 1,7885 ha területű, kivett, 

beruházási terület művelési ágú földrészletet elidegenítésre 
kijelöli, 

2./ az ingatlan vevőjéül a Tápiómenti Területfejlesztési 
Társulást (székhelye: 2760, Nagykáta, Egreskátai út 27.; 
adószáma: 15566173-2-13; képviseli: Kocsi János elnök) 
jelöli ki, 

3./ az ingatlan eladási árát 40.232.040,-Ft + ÁFA, azaz 
negyvenmillió-kettőszázharminckettőezer-negyven forint + 
általános forgalmi adó (bruttó 51.094.691,-Ft) összegben 
állapítja meg, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, az adásvételi szerződés 
megkötésére. 

Határidő: 2014. május 15. 
Felelős: polgármester 

 
13. NAPIRENDI PONT 
A tervezett szennyvíztisztító útcsatlakozásának kiépítéséhez 
szükséges területrészek elidegenítése 
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Horinka László polgármester: Ez egy elég bonyolult helyzet, magunktól veszünk meg 
valamit, ami továbbra is a miénk lesz, és ezért a társulás még fizet is nekünk. Ez egy jó dolog, 
igaz csak néhány százezer forintról van szó, de ne becsüljük le ezt se! A végleges ár 
négyzetméterenként 500 forint az ajánlatban szereplő 300 forinttal ellentétben. Aki támogatja 
a határozatban felsorolt területek értékesítését, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
46/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 107. §-ával biztosított 
jogkörében, valamint 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet alapján  
1./ elidegenítésre jelöli ki a következő ingatlanrészeket: 

− Sülysáp külterület 0406/25 hrsz. alatt telekkönyvezett, 3 ha 8839 m2 alapterületű 
ingatlanból 394,338 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad, 

− Sülysáp külterület 0406/26 hrsz., alatt telekkönyvezett, 4097 m2 alapterületű 
ingatlanból 304,605 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad, 

− Sülysáp külterület 0406/27 hrsz. alatt telekkönyvezett, 3925 m2 alapterületű 
ingatlanból 311,21 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad, 

− Sülysáp külterület 0406/28 hrsz. alatt telekkönyvezett, 3690 m2 alapterületű 
ingatlanból 182,815 ma alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad, 

− Sülysáp külterület 0406/30 hrsz. alatt telekkönyvezett, 4208 m2 alapterületű 
ingatlanból 188,887 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad, 

− Sülysáp külterület 0406/31 hrsz. alatt telekkönyvezett, 2744 m2 alapterületű 
ingatlanból 166,936 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad, 

− Sülysáp külterület 0406/32 hrsz. alatt telekkönyvezett, 2568 m2 alapterületű 
ingatlanból 113,181 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad,  

− Sülysáp külterület 0406/33 hrsz. alatt telekkönyvezett, 2392 m2 alapterületű 
ingatlanból 73,656 m2 alapterületű ingatlanrésznek megfelelő tulajdoni hányad. 

2./ a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás (székhelye: 2760, Nagykáta, Egreskátai út 27.; 
adószáma: 15566173-2-13; képviseli: Kocsi János elnök) kisajátítási eljárást megelőző 
ajánlatát az ingatlanrészek bruttó 500 Ft/m2, azaz ötszáz forint négyzetméterenkénti áron 
történő megvásárlására elfogadja, 

3./ javasolja, hogy az útcsatlakozás kiépítésével érintett területrészek a Magyar Állam 
tulajdonába, illetve a Magyar Közút Nonprofit Kft. kezelésébe kerüljenek, tekintettel a 
31. sz. fkl. út jogállására, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, az 
adásvételi szerződés megkötésére. 

Határidő: 2014. május 20. 
Felelős: polgármester 
 
14. NAPIRENDI PONT 
Pályázat benyújtása térfigyelő kamerarendszer létesítésére 
 
Horinka László polgármester: PTÜB tárgyalta, és támogatja, rendőrség is támogatja a 
pályázat benyújtását. Szeretnénk beadni, a kipontozott részek majd kitöltésre kerülnek. 
Nagyságrendileg 6 millió forintról van szó. 
Katus Norbert OMSB elnök: Ragaszkodnék hozzá, hogy inkább kevesebb, de jobb 
minőségű kamerák legyenek. 
Horinka László polgármester: Amire ajánlatot kaptam nem olcsó, vélhetően jó minőségűek. 
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Kecser István PTÜB elnök: Mi van, ha a pályázat szempontjából rossz statisztikát kapunk a 
rendőrségtől? 
Horinka László polgármester: Nem hiszem, hogy így lesz, hiszen az ülés elején az 
őrsparancsnok úr is elmondta, hogy nem elégedett a statisztikai adatokkal. 32 végpontot 
kaptunk a DIGI-től, ezeket a rendőrséggel közösen jelöltük ki, most majd el kell dönteni, 
hogy hova kerüljenek kamerák. 
Pálinkásné Petik Éva: Számított-e a műemlékek közelsége? 
Horinka László polgármester: Nem emlékszem pontosan, de az összes bevezető útnál van, 
mindkét irányból, játszótereknél, középületeknél, biztosan van.  
Pálinkásné Petik Éva: Nem lenne mindegy, mert lopások is történtek. 
Horinka László polgármester: Meg fogjuk vizsgálni a lehetőségeket, és ennek megfelelően 
alakítjuk a pályázatunkat. Aki egyetért a pályázat benyújtásával, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

47/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a 28/2014. (IV. 1.) BM rendelet alapján támogatási igényt 

nyújt be közterületi térfigyelő kamerarendszer létesítésére, 
2./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére.   
Határidő: 2014. április 23. 
Felelős: polgármester 

 
15. NAPIRENDI PONT 
Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítása 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztés mindenki előtt ismert, törvénymódosítás 
miatt visszaszállt a testületre a közútkezelői hozzájárulás kiadása, ezzel a módosítással 
átruházzuk ezt a feladatot a jegyzőre. Aki egyetért az SZMSZ módosításával, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2014. (....) önkormányzati rendelete 

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

 
/A rendelet teljes szövegét a 3. számú melléklet tartalmazza./ 
 
16. NAPIRENDI PONT 
Kiss Sándorné bérlőkijelölésének meghosszabbítása 
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Horinka László polgármester: A téma évről évre visszatérő, ismeritek a nénit, miután nincs 
vele semmilyen probléma, nem látom akadályát annak, hogy ismét meghosszabbítsuk a bérleti 
szerződését. Aki egyetért a szerződés meghosszabbításával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

48/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a alapján  
1./ az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, Állomás u. 

13/I. szám alatti szociális bérlakás vonatkozásában Kiss 
Sándornét, a lakás jelenlegi bérlőjét további egy évre, azaz 
2015. április 30-ig bérlőként kijelöli; 

2./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: 2014. április 30. 
Felelős: polgármester 

 
17. NAPIRENDI PONT 
Józsa Józsefné önkormányzati bérlakás megvásárlása iránti 
kérelme 
 
Horinka László polgármester: A kérelmet tárgyalta a PTÜB, szerintük nem kellene eladni 
az ingatlant, ezzel én is egyetértek. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy ne értékesítsük a 
szóban forgó ingatlant, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

49/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Józsa 
Józsefné bérlő kérelmét megtárgyalva, az Mötv. 107. §-a 
alapján úgy dönt, hogy a Sülysáp, Kis köz 27/2. szám (3968/2 
hrsz.) alatti önkormányzati bérlakást nem kívánja értékesíteni. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
18. NAPIRENDI PONT 
Murányi Norbert földterület bérleti szerződés módosítás ügye 
 
Horinka László polgármester: Nem ő, hanem a cége lesz a bérlő, gondolom, el tudja 
számolni a költségeit. A kérelmet a PTÜB tárgyalta, egy kikötéssel támogatja a 
szerződésmódosítást: kerüljön bele a szerződésbe, hogy amennyiben a cég felszámolás alá 
kerül, úgy a felmondás automatikusan életbe lép, és 30 napon belül vissza kell adni az 
önkormányzat kezelésébe az ingatlant. A lényeg, hogy a felszámoló semmilyen módon ne 
tudja rátenni a kezét. 
Kecser István PTÜB elnök: A könyveibe ne kerüljön bele, mint vagyoni értékű jog. Ha 
belekerül, akkor nem tudjuk kivonni a felszámolásból. 
Tóth Krisztina jegyző: Én nem aggódom emiatt. Nekünk mindegy, hogy ki fizeti a bérleti 
díjat, és a felszámolásban megszerzőnek ugyanúgy fizetnie kell. 
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Horinka László polgármester: Aki egyetért azzal, hogy ennek a feltételnek a valamilyen 
módon történő rögzítésével módosítsuk a bérleti szerződést, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

50/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a alapján  
1./ hozzájárul ahhoz, hogy az önkormányzat tulajdonában álló 

Sülysáp, 3857/3 hrsz. ingatlan 500 m2 területű részére 
vonatkozó bérleti szerződésben Murányi Norbert Attilát 
bérlőként az A1 Kárpitos Kft. váltsa fel, 

2./ a bérlőváltás feltétele, hogy a társaság vagyoni értékű 
jogként nem tüntetheti fel könyveiben a bérleményt, 
valamint, hogy a társaság megszűnésére irányuló bármilyen 
eljárás megindulása a bérleti szerződés azonnali hatályú 
megszűnését eredményezi, 

3./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: 2014. május 15. 
Felelős: polgármester 

 
19. NAPIRENDI PONT 
Vrábel Csaba kérelme forgalomtechnikai tükör kihelyezésére és 
járdaépítésre 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta és azzal a feltétellel javasolja elfogadásra, 
hogy a kérelmező álljon minden felmerülő költséget.  
Katus Norbert OMSB elnök: Nem volt a bizottság ülésén, én ezt nem támogatom. A HÉSZ-
ben benne van, hogy nem építhet ilyen kerítést. Azt nem tudom, hogy a Hivatal ezt hogyan 
ellenőrzi. Az a korrekt, ha elbontja, és olyat épít, amilyet lehet. Ott nem tudjuk hova szerelni a 
tükröt, mert olyan keskeny az utca, hogy a busz súrolja a fák lombját kanyarodás közben.  
Tóth Krisztina jegyző: Kerítés építésére nem kell engedély, ráadásul már nem mi 
ellenőrizzük az építkezéseket. Egyébként ott van éppen a másik sarok, ahol ugyan drótkerítés 
van, de mellette olyan sövényt telepítettek, amitől szintén semmit sem lehet látni. Viszont az 
legalább nem ilyen forgalmas utca.  
Cseri Péter alpolgármester: Azt ki tudod mondani, hogy szabályosan épül? Ha nem akkor 
miért nem lépünk ebben? 
Tóth Krisztina jegyző: Ha a testület nem járul hozzá a tükörhöz, akkor el fogunk járni 
Cegléden a kerítés ügyében, viszont most itt egy kérelem, ami közlekedésszabályozásra 
vonatkozik, ami a Képviselő-testület hatásköre. 
Cseri Péter alpolgármester: A kerítés ügyében párhuzamosan el lehet járni a tükör ügyével. 
Horinka László polgármester: A probléma megoldását keressük, mert van ott egy olyan 
félig kész kerítés, ami nem lehetne, de azzal oldjuk fel a kerítés problémát, hogy 
engedélyezzük a tükör elhelyezését. Nem vagyunk igazságosak, ha lebontatjuk a kerítést, mert 
akkor végig kell menni a településen, és minden ilyen akadályt meg kell szüntetni.  
Kecser István PTÜB elnök: Hány olyan balesetünk volt, ami ilyen okból adódott? 
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Cseri Péter alpolgármester: Ugyanolyan veszélyes a piactérnél, hogy a közút nem csinál 
körforgalmat. Nem kell, mert ott úgyis mindenki vigyáz. Hány baleset volt az elmúlt öt 
évben? 
Horinka László polgármester: Ha a baleseti statisztikát nézzük, akkor nem sok. 
Katus Norbert OMSB elnök: Van egy pár olyan szabályozás, ami vagy nem jó, vagy nem 
vagyunk következetesek a betartatásában. Valamikor ezzel el kellene kezdeni foglalkozni. 
Nyilván a tükör a legfájdalommentesebb megoldás. 
Kecser István PTÜB elnök: Nem lehet egy közösség életét ötévente újraszervezni, van, ami 
ott van ötven éve, megszokták, elfogadták. Nem jó módszer, ha azt mondjuk, hogy holnaptól 
ez nem jó így, mert mi úgy gondoljuk. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Rakassunk tükröt! 
Horinka László polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a kerítés meghagyása 
mellett engedélyezzük a forgalomtechnikai tükör felszerelését, a kérelmező költségére, kérem, 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

51/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közúti 
közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 34. § (2) bekezdésével 
kapott jogkörében, Vrábel Csaba Sülysáp, Balassi Bálint u. 1. 
szám alatti lakos kérelmére úgy határoz, hogy  
1./ a kérelmező finanszírozásában forgalomtechnikai tükröt 

helyeztet ki a Balassi Bálint utca és a Béke utca 
kereszteződésében, 

2./ a kérelmező által tervezett járdaépítést jóváhagyja azzal, 
hogy mindezen munkálatokat a Polgármesteri Hivatallal 
szoros egyeztetésben lehet csak végrehajtani. 

Határidő: 2014. május 31. 
Felelős: polgármester 

 
 
20. NAPIRENDI PONT 
Közbeszerzési eljárást lezáró döntés az ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 
kódszámú pályázat vonatkozásában 
 
Horinka László polgármester: A márciusi ülésen megbíztuk a pénzügyi bizottság tagjait a 
közbeszerzési eljárás lefolytatásával, az ajánlatok elbírálásával. Mindössze egy ajánlat 
érkezett, ezért nem volt nehéz dolguk. Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslat 
elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

52/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint 
ajánlatkérő  
1./ az ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 kódszámú „Sülysáp Város 

önkormányzati intézményrendszerének szervezetfejlesztése” 
projekt keretében a „Sülysáp Város Önkormányzatának 
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szervezetfejlesztésére vonatkozó tanácsadói, 
tanulmánykészítési és az ezekhez kapcsolódó, azt kiegészítő 
szervezetfejlesztési képzés megvalósítása megbízási 
szerződés alapján.” tárgyban, a Kbt. 122/A. § (1) bekezdés 
szerinti hirdetmény közzététele nélküli (tárgyalás nélküli) 
közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja, 

2./ nyertesnek az AGORA Oktatási Intézet Kft. (9700 
Szombathely, Malom u. 5.) 10.630.000 Ft+áfa ajánlati áron 
benyújtott ajánlatát minősíti, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 2014. április 30. 
Felelős: polgármester 

 
21. NAPIRENDI PONT 
KMOP-4.7.1-13-2013-0015 jelű pályázat konzorciumi 
megállapodásának jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Elnyertünk egy pályázatot, ennek beadásához konzorciumi 
megállapodást kötöttünk Kókával. Kb. 11 millió forintot jelent számunkra, első sorban 
informatikai eszközöket veszünk belőle. Most egy újabb konzorciumi megállapodást kell 
megkötni, már a megvalósításra vonatkozóan. Ezt kellene jóváhagyni, hogy tudjunk haladni 
és ne kelljen rendkívüli ülés összehívni. Aki egyetért a konzorciumi megállapodás aláírásával, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

53/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a KMOP-4.7.1-13-2013-0015 jelű „Elektronikus helyi 

közigazgatási infrastruktúra fejlesztése” tárgyú 
támogatásban részesített projekt megvalósítására 
konzorciumi együttműködési megállapodást ír alá Kóka 
Község Önkormányzatával; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére és a konzorciumi megállapodás 
aláírására. 

Határidő: 2014. április 29. 
Felelős: polgármester 

 
22. NAPIRENDI PONT 
Csatornázás utáni útfelújításokról való döntés 
 
Horinka László polgármester: A csatornázás utáni úthelyreállításról már beszéltem nektek, 
ami sávosan történik. Nagykáta találta ki, hogy hozzájárulnak a költségekhez, de legyen teljes 
útfelújítás, amihez mi is csatlakozhatnánk. Ehhez fel kell mérni, hogy mekkora útfelületet 
érint. Nálunk ez a felújítás érinti a Kápolna, a Lövölde, a Szent Imre, a Petőfi, a Rákóczi utcát 
teljes hosszában, a Dózsa György utcát az EBM-ig, a Szilvafasor utcát, a Kiskókai utcát a 
hídtól a 31-es útig, a Kossuth Lajos utcát az Alkotmány utcától végig. Ezek összes felületet 28 
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ezer m2, ebből kb. 10 ezer m2, amit a kivitelezőnek kell állni. Amilyen szélesek voltak ezek az 
utcák, azzal a szélességgel számoltunk. A felsorolásból kimaradt a Béke utca eleje, erre ma 
hívta fel a figyelmemet Balázs. A 18 ezer m2-re vetítve ez 50 millió forint + áfa, viszont a régi 
szélességben fel lennének újítva a felsorolt utcák. Volt egy vita a PTÜB-n, miszerint inkább 
kevesebb utat kellene felújítani, de azokat egy komplett tervezéssel és vízelvezetéssel együtt. 
Kecser István PTÜB: Ha a testület támogatja, akkor ebbe még beleférne a Szőlő utca 
Melegvölgytől a Sági útig terjedő szakasza is.  
Dr. Gebauer Béla Józsefné: Egyet csináljunk meg, de rendesen! 
Horinka László polgármester: A Béke utcát 1996-ban aszfaltozták és 2013 őszéig járható 
volt. Egy olyan út még mindig messze jobb, mint a Malom utca. Nekünk rengeteg pályázatot 
kell beadni, és rengeteg utat kell megcsinálni.  
Kecser István PTÜB elnök: Egyébként ki akadályoz meg minket abban, hogy 
megterveztessük, és a TÁVÜSZ megcsinálja a vízelvezetést? Ilyen áron nem fogunk 
egyhamar, ennyi útfelületet megcsinálni. 
Cseri Péter alpolgármester: Egyetértek, bár én is azt mondom, hogy jobb lenne jó 
minőségben. 
Kecser István PTÜB elnök: Akkor nagyságrendekkel magasabb összeget kell rászánni. A 
Magdolna utcával szoktunk példálózni, 2,5 km és 57 millióba került.  
Horinka László polgármester: És a meglévő útalap volt felhasználva. 4 cm-es aszfalt 
készült, plusz a szélesítés. 
Kecser István PTÜB elnök: Én meglépném. Én azt is megfontolnám, hogy a Malom utcát 
leszőnyegezzük, 500-600 méter összesen.  
Katus Norbert OMSB elnök: Az egy nagyon központi utca, ott az iskola, egy normális 
járdát is kellene építeni. Ezt én is tudnám támogatni.  
Kecser István PTÜB elnök: 10 évre ezek a problémák megoldódnának. 
Horinka László polgármester: Ezzel nem rohannék, mert bár elég rázós, de lehet rajta 
közlekedni, és ha lesz pályázat, erre is pályázzunk. Sok helyen a sávos felújítással javult az 
útminőség. Közbeszerzési eljárást kell a társulásnak lefolytatni, és vagy elfogadjuk az árat, 
vagy nem. Én a Béke utca két végét szívesen belevenném. Lehetnek járulékos költségei, de 
nagyságrendileg erre az 50 millió forint + áfa összegre lehet számítani. 
Pálinkásné Petik Éva: Mikorra várható? 
Horinka László polgármester: Nem tudom, a Dózsán még csatornáznak, az lesz a legvége, 
viszont ahol végeztek, ott viszonylag gyorsan tudnának kezdeni. Aki támogatja, hogy újítsuk 
fel a felsorolt utcákat, az elhangzott feltételekkel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

54/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a csatornafektetést követően – a tervezett sávos helyett – 

teljes szélességű útfelújítást kíván megvalósítani a 
következő sülysápi utcákban: Kápolna, Lövölde, Szent 
Imre, Petőfi, Rákóczi, Dózsa György (EBM-ig), 
Szilvafasor, Kiskókai (a hídtól a 31-es útig), Kossuth Lajos 
(Alkotmány utcától végig), Béke utca két vége, 

2./ vállalja, hogy az így többletként jelentkező 18 ezer m2 
útfelület aszfaltozására eső cca. 50 millió Ft + áfa összeget 
biztosítja, 

3./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Határidő: 2014. április 29. 
Felelős: polgármester 

 
23. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a polgármester 2014. évi szabadságának ütemtervéről 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB elnöke jóváhagyta. Minden évben kötelező feladat, 
hogy a tervezett szabadságomról tájékoztassuk a testületet. Aki elfogadja a tájékoztatás, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

55/2014. (IV. 16.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testülete a – többször 
módosított – 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 44. § 
(9) bekezdése alapján a polgármester 2014. évi szabadságolási 
ütemtervéről szóló tájékoztatást tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: PTÜB elnöke 

 
24. NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Az OMSB elnöke jelezte, hogy szeretne valamilyen 
javaslatot tenni.   
Katus Norbert OMSB elnök: Azt látjuk, hogy nagyjából le van nyírva a fű, viszont én a 
virágosítással nagyon elégedetlen vagyok. A meglévő szigetekben szeretnék mást is látni, 
mint árvácskát. Szeretném, ha megbíznánk a TÁVÜSZ-t, hogy egy kisvároshoz méltó 
virágösszeállítást tervezzen meg és alakítson ki. Több ilyen virágszigetünk van, nem 
mondom, hogy mindet meg kell virággal tömni, de lehet ezt szebben is csinálni. Nem 
gondolom, hogy most kellene döntetni, de a következő ülésre készítsenek vázlatot kertész 
bevonásával. Nagyon szeretném, ha legalább a központi részen a villanyoszlopokra is 
virágtartókat szerelnének. Ezt a TÁVÜSZ-nek kellene nyilván locsolni. Készítsenek 
elképzelést és költségbecslést, és a következő ülésen döntünk. 
Pálinkásné Petik Éva: Ez a kedvenc témám. A szigetek létrejöttek, de az állapotuk hagy 
maga után kívánni valót. Megérett a helyezet, hogy valami változás legyen. Alkalmilag is 
érdemes lenne megkeresni egy szakembert, aki segíthetne.  
Katus Norbert OMSB elnök: Alapból kertészt mondtam, de egy szépérzékkel megáldott 
ember is sokat tudna tenni.  
Horinka László polgármester: Ez csupán pénzkérdés. 
Pálinkásné Petik Éva: Ez csak először pénzkérdés, mert Sápon is ültettek növényeket, de 
egy hét múlva már nem éltek. A partfalba épített növényeket sem locsolja senki. 
Cseri Péter alpolgármester: Ehhez azért tudni kell valamennyire, hogy melyik virág mikor 
nyílik, milyen lesz, ha megnő. 
Katus Norbert OMSB elnök: Nem akarok milliókat költeni erre. Valamit szabjunk meg, 
hogy mit kérünk. Lilik Jutkát is megkérdezhetjük. 
Kecser István PTÜB elnök: A meglévő szigetek szebbé tétele lehetne cél. 
Pálinkásné Petik Éva: Jönnek a forró nyári napok, és hétvége után, ha a növények nem 
kapják meg hétfőn hajnalban a vizet, akkor végük is lesz.  



24/33 

Horinka László polgármester: Hogyan gondoljátok, elhívjuk a TÁVÜSZ vezetőjét, vagy 
mondjam el neki én, és majd legyen előterjesztés? 
Katus Norbert OMSB elnök: Mondd meg neki, hogy oldják meg városi minőségben! 
Horinka László polgármester: Térjünk át az oktatási bizottság döntésére, a civil szervezetek 
támogatásáról! 
Katus Norbert OMSB elnök: Az átruházott hatáskörrel élve szétosztottuk a 9,5 millió 
forintos civil keretet, és most csak néhány mondatban beszélnék róla, mert úgyis lesz egy 
negyedéves beszámoló. Arra törekedtünk, hogy lehetőleg minden szervezetnek többet adjunk, 
mint a tavalyi támogatás. A legfőbb kérdés az volt, hogy kvázi normatív alapon vagy inkább 
projekt szemlélettel adjunk. Kicsit ez is, az is megvalósult végül.  
Kecser István PTÜB elnök: Mindannyian tudjuk, hogy ez nem egy hálás feladat, hiszen 
mindig akadnak olyanok, akik elégedetlenek a döntés után. Köszönjük a munkátokat, ügyesek 
vagytok. 
Horinka László polgármester: Ha nincs más egyebekben, a maradék egy napirendi 
pontunkat zárt ülés keretében tárgyaljuk. A nyilvános ülést bezárom.  
 
 
 

 
k.m.f. 

 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 

 Farkas Ferenc Kecser István 
 települési képviselő települési képviselő 
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1. sz. melléklet 

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

6/2014. (…) önkormányzati rendelete 
az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
111. § (2)-(3) bekezdésével, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 23. 
§ (1) bekezdésével kapott feladatkörében és felhatalmazással a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
A Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat 2013. évi 
költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 15.) önkormányzati rendelete (Kvr.) 2. §-a helyébe a 
következő rendelkezés lép  

„2. § A Képviselő-testület az önkormányzati szinten összesített 2013. évi költségvetési 
eredeti kiadási és bevételi főösszegét 984.855 ezer forintban, a módosított kiadási és 
bevételi főösszegét 1.265.596 ezer forintban állapítja meg.” 

 
2. § 

  
(1) A Kvr. 3. § (1) aa) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
      aa) intézményi működési bevétel 112.619 e Ft 
(2) A Kvr. 3. § (1) aa) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 ab) önkormányzat sajátos működési bevételei 152.527 e Ft 
(3) A Kvr. 3. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) Központi költségvetésből származó támogatás        481.136 e Ft 
(4) A Kvr. 3. § (1) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     c) Véglegesen átvett pénzeszközök             246.390 e Ft 
(5) A Kvr. 3. § (1) bekezdése a következő e) ponttal egészül ki: 
      e) Felhalmozási bevételek   50.507 e Ft 

 
3. § 

 
(1) A Kvr. 4. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) működési jellegű kiadások 1.265.596 e Ft 
(2) A Kvr. 4. § (1) aa) alpontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 aa) bér, személyi juttatások                                                   270.171 e Ft 
(3) A Kvr. 4. § (1) ab) alpontja helyébe a következő rendelkezés lép 
     ab)munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó                        63.477 e Ft 
(4) A Kvr. 4. § (1) ad) alpontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 ad)  ellátottak pénzbeli juttatása                                       71.044 e Ft  
(5) A Kvr. 4. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 (2) Az általános tartalék előirányzat összege             229.493 e Ft 
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4. § 
 
A Kvr. 6. § (1) a) pontja  helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) rendszeres pénzbeli szociális ellátás                                      67.544 e Ft 
 

5. § 
 
A Kvr. 9. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
 a)   költségvetési főösszegét  110.869 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

6. § 
 
(1) A Kvr. 10. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás   107.548 e Ft 
(2) A Kvr. 10. § (b) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) intézményi működési bevétel                                                                             2.353 e Ft 
(3) A Kvr. 10. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                            72.079  e Ft 
(4) A Kvr. 10.§(2) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó                      18.329 e Ft 
(5) A Kvr. 10.§(2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    c) dologi jellegű kiadások                                                                         20.459 e Ft 
 

7. § 
 

A Kvr. 11. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) költségvetési főösszegét  39.835 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

8. § 
 
(1) A Kvr. 12. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 b) intézményi működési bevétel  5.732 e Ft 
(2) A Kvr. 12. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                                    22.885 e Ft 
(3) A Kvr. 12. § (2) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó                        5.983 e Ft  
 

9. § 
 
A Kvr. 13. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) költségvetési főösszegét  115.730 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

10. § 
 
(1) A Kvr. 14. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 (1) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás               115.729 e Ft 
(2) A Kvr. 12. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép:: 
 a) bér, személyi juttatások                                                            80.864 e Ft  
(3) A Kvr. 12. § (2) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó                     19.039 e Ft 
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(4) A Kvr. 12. § (2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     c) dologi jellegű kiadások                                                                                 15.827 e Ft 
 

11. § 
 
A Kvr. 15. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) költségvetési főösszegét  18.725 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

12. § 
 
(1) A Kvr. 16. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                16.646 e Ft 
(2) A Kvr. 16. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                                         7.426 e Ft 
(3) A Kvr. 16. § (2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 c) dologi jellegű kiadások                                                          9.932 e Ft 
 

13. § 
 
A Kvr. 17. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) költségvetési főösszegét  16.293 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

14. § 
 
(1) A Kvr. 18. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                  6.368 e Ft  
(2) A Kvr. 18. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) intézményi működési bevétel                                                                             6.177 e Ft 
(3) A Kvr. 18. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                                         4.761 e Ft 
(4) A Kvr. 18. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép:                            
  b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó                        1.302 e Ft 

 
15. § 

 
A Kvr. 19. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) költségvetési főösszegét  85.943 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

16. § 
 
(1) A Kvr. 20. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás            26.870 e Ft 
(2)  A Kvr. 20. § (1) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
     b) intézményi működési bevétel                                                                            58.454 e Ft 
(3) A Kvr. 20. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér,személyi juttatások                    16.927 e Ft 
(4) A Kvr. 20. § (2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
    c) dologi jellegű kiadások                                                                         64.500 e Ft 

 
17. § 
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(1) A Kvr. 21. § a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) költségvetési főösszegét  55.773 e Ft-ban [állapítja meg.] 
 

18. § 
 
(2) A Kvr. 22. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás                                          53.559 e Ft 
(3) A Kvr. 22. § (1) bekezdése a következő c) ponttal egészül ki: 
     c) intézményi működési bevétel                       13 e Ft 
(4) A Kvr. 22. § (2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 a) bér, személyi juttatások                                             37.193 e Ft 
(5) A Kvr. 22. § (2) b) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
     b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó                 10.125 e Ft 
(6) A Kvr. 22. § (2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
     c) dologi jellegű kiadások                                                                        5.525 e Ft   
(7) A Kvr. 22. § (2) d) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
     d) egyéb működési kiadás                                                                                  2.569 e Ft 
 

19. § 
 
A költségvetés módosított előirányzat szerinti bevételeinek és kiadásainak részletezését a 
rendelet 1.1.-1.11. mellékletek tartalmazzák. 
 

20. § 
 
Ez a rendelet – visszamenőlegesen – 2013. december 31-ével lép hatályba. 
 
 
 
Sülysáp, 2014. április 16. 
 
 
 
 Horinka László  Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
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2. sz. melléklet 

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2014. (...) önkormányzati rendelete  
az Önkormányzat 2013. évi zárszámadásáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 111-116. §-ával 
és az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 91. §-ával kapott feladatkörében, 
illetve felhatalmazással a következőket rendeli el: 
 

1. § A rendelet hatálya kiterjed az Önkormányzatra, valamint az Önkormányzat 
költségvetésében szereplő költségvetési szervekre. 

2. § (1) Az önkormányzat költségvetési szervei: 
a) önállóan működő és gazdálkodó költségvetési szerv: Polgármesteri Hivatal 
b) önállóan működő költségvetési szervek: 
1. Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 
2. Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 
3. Gondozási Központ 
4. Központi Konyha 
5. Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat  
6. Gólyahír Bölcsőde 
(2) Az (1) bekezdésben felsorolt önállóan működő és gazdálkodó, az önállóan működő 

intézmények külön-külön címet alkotnak.  
3. § A Képviselő-testület az Önkormányzat – beleértve a költségvetési szerveit – 2013. évi 

költségvetésének 
a) Módosított bevételi főösszegét           1.265.596 e Ft-ban, 
b) Módosított kiadási főösszegét            1.265.596 e Ft-ban, 
c) Kiadási főösszegét                              1.026.259 e Ft-ban, 
d) Bevételi főösszegét                                 978.251 e Ft-ban  

állapítja meg. 
4. § Pénzmaradvány és korábbi év tartalék maradványa 171.336 e Ft, mely fejlesztési 

kiadásokra kerül felhasználásra. 
5. § A Képviselő-testület az Önkormányzat 2013. évi zárszámadását részletesen a 

következők szerint fogadja el: 
a) Az Önkormányzat 2013. évi költségvetési bevételeinek forrásonkénti, továbbá a 

működési és felhalmozási cél szerinti részletezését, valamint a működési, fenntartási kiadási 
előirányzatait az 1. melléklet tartalmazza. A címek elemi költségvetését feladatonként az 1a-
1j. mellékletek tartalmazzák, bevételeik és kiadásaik összesítve a 2A. és 2B. mellékletben 
szerepelnek. 

b) A működési célú és tőkejellegű bevételek és kiadások mérlegeit a 3-4. melléklet 
tartalmazza. 

c) Az Önkormányzat adósságállományát az 5. melléklet tartalmazza. 
d) Az Önkormányzat Európai Uniós támogatással megvalósuló beruházásait a 6. 

melléklet tartalmazza. 
e) Az Önkormányzat 2013. évi beruházási, felújítási és fejlesztési kiadásait a 7-8. 

mellékletek tartalmazzák.  
f) Az Önkormányzat által 2013-ban adott kedvezményeket 9. melléklet tartalmazza. 
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g) A 2013. évi pénzmaradvány kimutatását összességében a 10. melléklet tartalmazza. 
h) Az Önkormányzat 2013. évi egyszerűsített mérlegét a 11., pénzügyi mérlegét a 12. 

melléklet tartalmazza. 
i) A pénzkészlet 2013. évi változásait a 13 és 14. melléklet tartalmazza. 
j) Az összesített vagyonkimutatást és az immateriális javak állományával kapcsolatos 

adatokat a 15, 16. és 17. mellékletek tartalmazzák. 
6. § Ez a rendelet a kihirdetésének napján lép hatályba. 

 
 
Sülysáp, 2014. április 16. 
 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
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3. sz. melléklet 

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2014. (....) önkormányzati rendelete 
a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
 

 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) a) és d) 
pontjával, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 53. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket 
rendeli el: 
 

1. §  
 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelete 3. melléklete helyébe az 1. 
melléklet lép. 
 

2. §  
 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 
veszti. Rendelkezéseit a hatálybalépésekor folyamatban levő ügyekre is alkalmazni kell. 
 
 
Sülysáp, 2014. április 16. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 

 
1. melléklet a 8/2014. (....) önkormányzati rendelethez 

 
 

3. melléklet a 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelethez 
 

 
A képviselő-testület által átruházott hatáskörök 

 
I.  A Képviselő-testület által a polgármesterre átruházott hatáskörök:  
 

1. temetési segély megállapítása, módosítása, megszüntetése, 
2. köztemetés elrendelése,  
3. jogtalanul és rosszhiszeműen igénybevett szociális ellátás visszafizetésére kötelezés, 

illetve annak méltányosságból történő elengedése vagy csökkentése,  
4. az önkormányzat vagyonrendelete szerinti vagyongazdálkodási feladatok ellátása, 
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5. közterület-használati ügyekben döntés,  
6. helyi rendeletben meghatározott állattartási ügyekben döntés,  
7. helyi rendeletben meghatározott köztisztasági ügyekben döntés,  
8. temetési költségekhez kamatmentes kölcsön megállapítása, elutasítása, kölcsön 

szerződés aláírása, végrehajtás elrendelése, 
9. ápolási díj megállapítása (1993. évi III. törvény 43/B. § (1) bek.), 
10. bentlakásos szociális intézménybe történő beutalás és felülvizsgálata (1993. évi III. 

törvény 94/A. és 108. §), 
11. az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 28. 

§-a szerinti közművesítési hozzájárulás hatósági határozatban történő kiszabása, 
12. az intézményfejlesztési hozzájárulással kapcsolatos önkormányzati hatósági eljárás 

lefolytatása (fizetési kötelezettség megállapítása, szerződés megkötése a vonatkozó 
önkormányzati rendelet szerint). 

13. rendkívüli gyermekvédelmi támogatás, beiskolázási támogatás ügyében döntés,  
14. átmeneti segély ügyében döntés,  
 

II.  A képviselő-testület által az Egészségügyi és Szociális Bizottságra átruházott 
hatáskörök: 

 
1. nevelési-oktatási intézményekben fizetendő gyermekélelmezési térítési 

díjkedvezmény megállapításáról döntés,  
2. Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíjpályázatra jogosultak megállapítása, 
3. a személyes gondoskodást nyújtó ellátások során a Gondozási Központ 

intézményvezetőjének döntése ellen, ha az ellátás iránti kérelemben foglaltakkal 
nem ért egyet abban az esetben eljár, 

4. a Gondozási Központ intézményvezetőjének döntése ellen, ha az ellátást 
megszünteti a fellebbezés esetén eljár,  

5. a személyes gondoskodást nyújtó ellátások után fizetendő térítési díj méltányos 
elengedéséről, csökkentéséről dönt, 

6. amennyiben a személyes gondoskodást igénybevevő vagy családja jövedelemmel 
nem rendelkezik ingyenes ellátásban részesítésről dönt, 

7. kérelem alapján méltányossági (szociális) étkezési térítési díj kedvezmény 
megállapítása. 

 
III.  A Képviselő-testület által a Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottságra 

átruházott hatáskörök: 
 

1. a település közterületein cserjék, fák ültetése, fasorok létesítésének engedélyezése,  
2. civil szervezetek pályázati elszámolásának elfogadása.     

 
IV.  A Képviselő-testület által az Oktatási, Művelődési és Sportbizottságra átruházott 

hatáskörök: 
 

1. Döntés a civil szervezetek pályázati támogatásáról. 
 
V.  A Képviselő-testület által a jegyzőre átruházott hatáskörök: 
 

1. Közútkezelői állásfoglalás kiadása az önkormányzat kezelésében levő közutak nem 
közlekedési célú igénybevételéhez. 
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VI.  Társulásokra átruházott hatáskörök: 
1.  Sülysáp Környéki Szociális társulás: családsegítés, gyermekjóléti ellátás, házi 

segítségnyújtás, 
2. Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás: orvosi ügyeleti ellátás. 

 
 


	Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatalnak a 2013. évben nyújtott szociális ellátásokról szóló beszámolóját elfogadja.

